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Generalforsamlingen indledtes med en kort velkomst ved afgående formand Preben Buck. 
 
1) Valg af dirigent 
Uglevænget 16 valgtes til dirigent for generalforsamlingen. 
 
Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt og i henhold til 
foreningens bestemmelser. 
 
2) Formandens beretning 
Bestyrelsens beretning var forinden rundsendt til samtlige medlemmer. 
Jens Hørup knyttede et par kommentarer til denne, blandt andet at foreningen havde modtaget 
7.125 kr. i godtgørelse fra Fibia i forbindelse med opgravning til fibernet, og derpå mangelfuld 
reparation af vejene.  
 
Bestyrelsen er blevet informeret om punkteringer i forbindelse med ny belægning på vejene. 
Dette er selvfølgelig beklageligt, og bestyrelsen afventer om problemerne fortsætter og vil 
samtidig være i dialog med vognmanden. 
 
Herefter blev beretningen godkendt. 
 
3) Regnskab for 2019 
Det udsendte regnskab blev gennemgået af Jens Hørup. 
Der knyttedes et enkelt spørgsmål til regnskabet vedrørende fremtidig grøfterensning, og 
bestyrelsen forventer en beslutning om dette hen på efteråret. 
 
Herefter blev regnskabet godkendt. 
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4) Vedtagelse af budget for 2020 og fastlæggelse af kontingent samt 
foreløbigt budget og kontingent for 2021 

 
Budget for 2020 samt for 2021 blev gennemgået, hvor bestyrelsen blandt andet foreslår et 
uændret kontingent på 450 kr. både for 2020 og 2021. 
 
Derefter blev budgettet godkendt. 
 
5) Forslag fra bestyrelsen 
6) Forslag fra lodsejere 
 
Da der ingen forslag var, hverken fra bestyrelse eller lodsejere, gik dirigenten frem til punkt 7: 
 
7) Valg af bestyrelsesmedlemmer og 2 suppleanter 
 
Formand Preben Buck ønskede ikke genvalg, og bestyrelsen foreslog Bente Wøhlk 
(Fyrrebakken 9) som ny forkvinde. Bente blev enstemmigt valgt. 
Uffe Hermansen (Harevænget 14) blev enstemmigt valgt til bestyrelsen. 
 
Dyrevænget 4 og Harevænget 6 blev enstemmigt valgt som suppleanter. 
 
8) Valg af revisor og revisorsuppleant 
Angående valg af revisor og revisorsuppleanter blev henholdsvis Harevænget 1 enstemmigt 
genvalgt som revisor og Dyrevænget 8 som revisorsuppleant. 
 
9) Eventuelt 
Foreningens nyvalgte forkvinde takkede for valget og benyttede samtidig lejligheden til at 
takke den afgående formand for lang og tro tjeneste. 
 
Vindingsvej 11 stillede spørgsmål angående hul i vejen ud mod Nordstrandsvej, og hvad der 
kunne gøres ved dette. Bestyrelsen vil undersøge dette og eventuelt rette henvendelse til 
kommunen. 
 
Fyrrebakken 11 stillede spørgsmål vedrørende beskæring af træer og buske ud mod vejene, og 
farlige situationer ved mangelfuld beskæring. Bestyrelsen vil fortsat være opmærksom på dette 
og om nødvendigt henstille til relevante lodsejere om manglende beskæring. 
 
Vindingsvej 13 fremførte diverse synspunkter omkring hastighed på vejene samt beskæring ud 
mod vejene, og henstillede til at folks sunde fornuft måtte råde. 
 
Dirigenten spurgte derpå om andre ønskede ordet, og da dette ikke var tilfældet erklæredes 
generalforsamlingen for afsluttet. 
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